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V ý p i s   
z  U S N E S E N Í  č.28/10 
ze zasedání  Zastupitelstva 

města Nový Knín 
ze dne 17. 6. 2010 

 
U S N E S E N Í   č.1- 28/2010 – ZM 
Zastupitelstvo města  Nový  Knín 

v o l í  návrhovou komisi na usnesení ve slože-
ní : předseda   - MUDr. V. Fialová         
      členové  - MUDr. M. Nevařil, V. Krotil       
                                                                 

U S N E S E N Í   č.2- 28/2010 - ZM 
Zastupitelstvo města  Nový Knín 

v o l í  ověřovatele zápisu  -  Mgr. J. Kušniráko-
vá,Ing. P. Matějíček 
 

U S N E S E N Í   č.3- 28/2010 - ZM 
Zastupitelstvo města  Nový Knín 

s c h v a l u j e  upravený program zasedání 
zastupitelstva.  
 

U S N E S E N Í   č.4- 28/2010-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

b e r e   n a   v ě d o m í  informaci starosty 
města o investičních akcích -  kanalizace II eta-
pa, propojení vodovodů Chotilsko Nový Knín, 
rekonstrukce radnice, inženýrské sítě v lokalitě 
Sudovice. 
 

U S N E S E N Í   č.5- 28/2010-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

b e r e   n a   v ě d o m í  informaci starosty 
města o plnění rozpočtu za prvních pět měsíců 
roku 2010. 
 

U S N E S E N Í   č.6- 28/2010-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

p r o j e d n a l o  a  v z a l o   n a   v ě d o m í 
Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření 
Města Nový Knín  za rok 2009 Odborem kont-
roly Krajského úřadu Středočeského kraje ze 
dne 11.5.2010. Nebyly zjištěny chyby a nedo-
statky spočívající: 
a) v porušení rozpočtové kázně 
b) v neúplnosti, nesprávnosti nebo neprůkaz-
nosti vedení účetnictví  
c) v pozměňování záznamů nebo dokladů v roz-
poru se zvláštními předpisy 
d) v porušení povinností nebo překročení pů-

sobnosti územního celku stanovených zvláštní-
mi právními předpisy 
e) v nevytvoření podmínek pro přezkoumávání  
 

U S N E S E N Í   č.7- 28/2010-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

s c h v a l u j e  Závěrečný  účet  Města Nový 
Knín za rok 2009 s výhradami 
a  u k l á d á  radě města přijmout opatření 
k nápravě zjištěných nedostatků uvedených ve 
Zprávě o výsledku přezkoumání hospodaření 
Města Nový Knín za rok 2009, tj. nedostatky 
podle bodu č.5 § 10 odst.3 písm.c) zákona č. 
420/2004 Sb., a podat o tom písemnou informa-
ci příslušnému přezkoumávajícímu orgánu nej-
později do 15 dnů po projednání v zastupitel-
stvu města. 
 

U S N E S E N Í   č.8- 28/2010-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

s c h v a l u j e  rozpočtové opatření č. 2/2010. 
Úprava rozpočtu jednotlivých kapitol je přílo-
hou tohoto usnesení. 
 

U S N E S E N Í   č.9- 28/2010-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

s c h v a l u j e  spoluúčast 20% celkových ná-
kladů (cca 550 tis. Kč) při financování víceúče-
lového hřiště u základní školy. 
 

U S N E S E NÍ   č.10- 28/2010-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

s c h v a l u j e  prodeje pozemku p.č. 100/66  o 
výměře 23 m2 v k.ú. Sudovice panu J. F, 
Hněvšín 7 za cenu  1200,- Kč 
a   p o v ě ř u j e  starostu města k podpisu kup-
ní smlouvy. 
 

U S N E S E NÍ   č.11- 28/2010-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

s c h v a l u j e  prodej části pozemku p.č. 33 
nově označenou p.č. 33/2  o výměře 57 m2  v k.
ú. Sudovice v souladu s GP č. 164-055/2009 J. 
a P. H. za cenu 31.350 ,- Kč  
a   p o v ě ř u j e  starostu města k podpisu kup-
ní smlouvy. 
 

U S N E S E N Í   č.12-28/2010-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

s c h v a l u j e  převod pozemků část p.č. 423/5 
nově označenou p.č. 423/6 o výměře 359 m2 a 
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Zprávy ze zasedání městské rady a zastupitelstva 



 

část p.č. 428/3 nově označenou p.č. 428/4 o 
výměře 57 m2 v k.ú. obci Nový Knín od Po-
zemkového fondu ČR za cenu dle platných ce-
nových předpisů 
a   p o v ě ř u j e  starostu města k podpisu pří-
slušné smlouvy. 
 

U S N E S E NÍ   č.13- 28/2010-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

n e s c h v a l u j e  záměr prodeje části pozem-
ku p.č. 58/11 v k.ú. Sudovice panu Ing. S. N. 
 

U S N E S E NÍ   č.14- 28/2010-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

s c h v a l u j e  záměr prodeje části pozemku p.
č. 200 v k.ú. Sudovice paní A. Š. 
 

U S N E S E NÍ   č.15- 28/2010-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

s c h v a l u j e  záměr prodeje části pozemku p.
č. 48/1 v k.ú. Libčice panu J. D. ml. 
 

U S N E S E NÍ   č.16- 28/2010-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

s c h v a l u j e  záměr prodeje části pozemku p.
č. 12/1 o výměře přibližně 50 m2 v k.ú. Nový 
Knín Ing. L. F.  a S. F. 
 

U S N E S E NÍ   č.17- 28/2010-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

p r o j e d n a l o  změnu katastrální hranice 
v rámci komplexní pozemkové úpravy Kozí 
Hory. Členové zastupitelstva souhlasí se změ-
něným průběhem katastrální hranice mezi k.ú. 
Kozí Hory a k.ú. Borotice, která je zároveň hra-
nicí obce. Nový průběh hranice k.ú. (po pozem-
kové úpravě) je zakreslen v přiložené mapě. 
a  p o v ě ř u j e  starostu Ing. Tomáše Havlíč-
ka, aby podepsal příslušnou dohodu mezi Měs-
tem Nový Knín a Obcí Borotice, která řeší uve-
denou změnu katastrální hranice. 
 

U S N E S E NÍ   č.18- 28/2010-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

s c h v a l u j e  počet zastupitelů města Nový 
Knín pro následující volební období  na 15 čle-
nů. 
 
  Ing.Tomáš Havlíček       PaedDr.Miloš Petřík 
       starosta města                  místostarosta 
 

V Novém Kníně dne 17. 6. 2010 

V ý p i s  z  U S N E S E N Í  č.93/10 
ze schůze Rady města Nový Knín 

28. 6. 2010 
 

Usnesení č. 1-93/2010 - RM 
Rada města Nového Knína 

s c h v a l u j e  program schůze rady města dne  
28. 6. 2010. 
  

Usnesení č. 2-93/2010 - RM 
Rada města Nového Knína 

s c h v a l u j e  příspěvek ve výši 2.500,- Kč na 
akci Pohádkový les pořádaný ČHJ Libčice . 
 

Usnesení č. 3-93/2010 - RM 
Rada města Nového Knína 

s c h v a l u j e  smlouvu o pronájmu části po-
zemku p.č. 827 v k.ú. Nový Knín od J.K. 
a   p o v ě ř u j e  starostu města k podpisu 
smlouvy. 
 

Usnesení č. 4-93/2010 - RM 
Rada města Nového Knína 

b e r e   n a   v ě d o m í  žádost pana J. Č. o 
vyhlášku zákazu rušení hlučnou činností v ne-
děli od 12 do 22 hodin. 
 

Usnesení č. 5-93/2010 - RM 
Rada města Nového Knína 

b e r e   n a   v ě d o m í  žádost M. a I. J. o 
prodej části pozemku p.č. 979/1 v k.ú. Nový 
Knín. 
 

Usnesení č. 6-93/2010 - RM 
Rada města Nového Knína 

n e s c h v a l u j e  žádost o pronájem parko-
viště proti provozovně TB auto s.r.o. vzhledem 
k malému počtu parkovacích míst ve městě. 

 
Usnesení č. 7-93/2010 - RM 
Rada města Nového Knína 

s c h v a l u j e  dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo 
uzavřené dne 23. 3. 2010 s VHS Dobříš. 

 
Usnesení č. 8-93/2010 - RM 
Rada města Nového Knína 

s c h v a l u j e  příspěvek na stravu na červenec 
2010 pro pana V. K. 
 
 Ing. Tomáš Havlíček       PaedDr. Miloš Petřík 
      starosta města                    místostarosta 
 

V Novém Kníně dne    28. 6. 2010 
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Zasedání Zastupitelstva města Nový Knín se bude konat ve čtvrtek 23. září 2010 od 19.00 hod.  
v jídelně základní školy (původní termín 16.září).  

Změna termínu konání zasedání zastupitelstva !!! 

Město Nový Knín vyhlašuje výběrové řízení na obsazení 
pracovního místa : odborný referent, pracovní poměr na 
dobu neurčitou, pracovní úvazek 1,0, místo výkonu práce: 
Městský úřad Nový Knín, nám. Jiřího z Poděbrad 1. 

 

Druh pracovní činnosti : správa a evidence majetku města, 
účetní práce, správa odpadového hospodářství  

Platové zařazení: dle zák. č.262/2006 Sb. a NV č.564/2006 
Sb. platném znění 

Předpokládaný nástup: nejpozději k 1.10.2010 
Požadavky: 

a)  státní občanství ČR, popř. cizí státní příslušník s trvalým 
pobytem v ČR, který ovládá český jazyk 

b) způsobilost k právním úkonům 
c)  bezúhonnost 
d) úplné střední vzdělání (ekonomického směru výhodou) 
e)  dobrá znalost práce na PC 
f)  pečlivost, zodpovědnost, samostatnost 

 

Praxe v samosprávě nebo státní správě výhodou. 
 

Náležitosti přihlášky: jméno, příjmení, titul, datum a mís-
to narození, státní příslušnost, místo trvalého pobytu, číslo 
občanského průkazu (číslo dokladu o povolení k pobytu), 
kontakt, datum a podpis. 

K přihlášce uchazeč přiloží: strukturovaný životopis, 
výpis z evidence Rejstříku trestů ne starší než 3 měsíce 
(originál nebo ověřená kopie), ověřená kopie dokladu o 
nejvyšším dosaženém vzdělání, další doklady prokazující 
odbornou kvalifikaci uchazeče. 

 

Termín a způsob podání přihlášky: Přihlášku s požadova-
nými doklady s označením „Výběrové řízení – odborný 
referent“ předejte osobně na Městský úřad v Novém Kníně 
nebo zašlete nejpozději do 23.8.2010 na adresu Městský 
úřad Nový Knín, nám. Jiřího z Poděbrad 1, 262 03 Nový 
Knín. 

Vyhlašovatel si vyhrazuje právo žádného uchazeče nevy-
brat a od výběrového řízení odstoupit či ho zrušit bez udání 
důvodu. 

Uchazeči nesou náklady, které jim účastí ve výběrovém 
řízení vzniknou. 

Bližší informace: Ing. Tomáš Havlíček, starosta města, 
tel. 318593014  

 

V Novém Kníně dne 27.7.2010 

KONANÉ VE DNECH 15. A 16. 
ŘÍJNA 2010 

Informace :  Funkci registračního 
úřadu ve smyslu § 12 odst. 1 písm.
a) zákona č. 491/2001 Sb., o vol-
bách do zastupitelstev obcí a o 
změně některých zákonů, ve znění 
pozdějších předpisů (dále jen vo-
lební zákon) plní jako pověřený 
obecní úřad Městský úřad Dobříš. 

Kandidátní listiny se registrační-
mu úřadu podávají nejpozději do 
16.00 hod. 66 dnů přede dnem vo-
leb, tj. do 10. srpna 2010. 

Podle § 21 odst. 4 volebního zá-
kona zveřejňujeme potřebný počet 
podpisů na peticích pro volební 
strany – nezávislé kandidáty nebo 
sdružení nezávislých kandidátů, 
které je nutno připojit ke kandidátní 
listině. Výpočet podpisů na peticích 
pro volební strany byl proveden 
v souladu s přílohou volebního zá-
kona, a to z počtu obyvatel jednotli-
vých obcí k datu 1.1.2010.  
Pro N. Knín tedy platí tento počet: 
Nezávislý kandidát     
          72   podpisů na petici 
Sdružení nezávislých kandidátů

             126  podpisů na petici 
V záhlaví petice a na každé její 

další straně musí být uveden název 
volební strany, název zastupitelstva 
obce do kterého volební strana kan-
diduje a rok konání voleb. 

Vedle podpisu voliče musí být 
uvedeno jeho jméno, příjmení, da-
tum narození a místo, kde je přihlá-
šen k trvalému pobytu, jinak tento 
hlas pro podporu volební strany 
nelze započítat. Nezapočítávají se 
také podpisy kandidátů samých.  

Oznámení  
o vyhlášení výběrového řízení 

Volby  
do zastupitelstev obcí 
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Blahopřání 

Informace 

Děkuji Městskému úřadu v Novém Kníně 
a Svazu postižených civilizačními choroba-
mi za milé a srdečné blahopřání k mému 
životnímu jubileu. 

                                    Růžena Huňková 

 

Městský úřad Nový Knín blahopřeje  
paní Marii Foltýnové  

a paní Růženě Frankové  
k jejich krásným narozeninám.   

Poděkování 

Žádáme všechny účastníky zájezdu do Valle di Ledro, aby do 16. srpna zaplatili na MěÚ v úřed-
ních hodinách účastnický poplatek 3.000,- Kč. 

V inzerátu novoknínské ODS v minulém čísle Novoknínského zpravodaje jsme se dověděli, že 
naším nejbližším poslancem za Příbramsko je člen ODS Ing. Ivan Fuksa z Příbrami, který v přípa-
dě zvolení bude též podporovat město Nový Knín a jeho občany (doufám, že měl na mysli všechny 
jeho občany a občanky, bez ohledu na jejich stranickou příslušnost). Pro ty, kdo dali přednost ji-
ným stranám, je vhodné doplnit, že dalším poslancem zvoleným za Příbramsko, je Ing. Jaroslav 
Vandas zvolený za ČSSD. Protože nevím, kde v Příbrami který z těchto pánů bydlí, netroufám si 
tvrdit, který z nich je opravdu naším nejbližším poslancem. Další zeměpisně blízcí středočeští po-
slanci ODS bydlí v Černošicích, Benešově či Brandýse nad Labem – Staré Boleslavi, další poslan-
ci za ČSSD například ve Zdicích, Vlašimi či Hostivici (myslím, že je to správně takto, v jednot-
ném čísle). 

Voliči a voličky ostatních (uspěvších) stran pak musí za „svými“ poslanci či poslankyněmi mi-
mo okres. Zeměpisně nejbližší poslankyní zvolenou za TOP 09 je zřejmě Helena Langšádlová, 
místostarostka Černošic, dalším je starosta Berouna MUDr. Jiří Besser, zatímco knínští příznivci a 
příznivkyně Věcí veřejných musí za svou nejbližší krajskou poslankyní mimo Středočeský kraj, 
totiž do Prahy, kde bydlí ThDr. Kateřina Klasnová (za dalšími dvěma bychom museli do Čeláko-
vic a Brandýsa nad Labem – Staré  Boleslavi). A konečně nejbližší poslankyní zvolenou ve Stře-
dočeském kraji za KSČM je Bc. Miloslava Vostrá z Braškova, což je obec při silnici z Prahy do 
Karlových Var, zhruba severozápadně od Unhoště a jižně od historického jádra Kladna. Jelikož 
další poslance zvolené v kraji za tuto stranu bychom museli hledat až v Mladé Boleslavi a Záboří 
nad Labem (kde bydlí sedmadvacetiletý Bc. Jan Klán, který se proslavil rozhovorem pro Blesk, 
kde poměrně otevřeně hovořil o erotice, čímž chtěl zřejmě ukázat, že dotyčná strana už není tak 
prudérní jako její předchůdkyně v době své největší moci; jinak Záboří nad Labem je obec u želez-
niční trati z Kolína do Pardubic se zajímavým románským kostelem), kdo ví, zda pro příznivce a 
příznivkyně KSČM nebude jednodušší obrátit se na někoho z jejích pražských poslanců či poslan-
kyň. Ostatně i do těch Černošic je nejjednodušší dopravní spojení (aspoň veřejnou dopravou) přes 
Prahu. 

Miloš Hlávka 

Nejbližší poslanci PS PČR 

Hasičská soutěž 
Jako každý rok bude probíhat v údolí Voznického potoka hasičská soutěž se stařičkými PS 8 o 

Pohár starosty města a poté noční soutěž s PS 12 o Pohár velitele SDH Nový Knín. Letos se sejde-
me 28.srpna v 15.00 hod. a jako hosté by se soutěže měli zúčastnit i naši italští přátelé z údolí Val-
le di Ledro. Po celou dobu soutěže je samozřejmě zajištěno občerstvení a večer také živá muzika. 

Těší se na Vás hasiči z Nového Knína. 
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Díky, díky, díky 
Dík všem, kteří závodili, Díky všem kteří 

pomáhali, Dík všem, kteří nás podpořili, Díky 
všem fanouškům a divákům. 

Pár dní po závodě píšu tyto řádky a chystám 
se krátce zhodnotit poslední ročník Novoknín-
ského triatlonu, který se konal v sobotu 17. čer-
vence 2010. 

„Dítěti“ naší MAKO party bylo 8 let, opět 
povyrostlo – 219 závodníků, je rychlejší a rych-
lejší – pod hodinu doběhlo 20 závodníků a jak 
pevně doufám, pomalu dospívá ze závodnické-
ho dítěte ve zkušeného matadora. 

Po „pečlivých“ přípravách a několika schů-
zích „organizačního výboru“ bylo přesně 
v 15.00 hod. odstartováno v Županovicích. Prv-
ní borec - Daniel Štancl překonal 400m plavání 
za 4:49 a když z depa zmizelo poslední kolo, 
spadl z nás první díl stresu, všichni vyplavali, 
nikomu se nic nestalo. Plavání je za námi. Po 
chvíli se ulevilo i Županovicím, které jsme jako 
každoročně dokonale paralyzovali.  

219 borců se vydalo na cestu do Nového Kní-
na, kde vzhledem k počasí v předchozích dnech 
přibyla nová občerstvovací stanice. Cyklo část 
jsme letos k nemilému překvapení některých 
závodníků oživili krosovou vložkou na Kozích 
Horách. To však nic nezměnilo na časech zá-
vodníků. Nejrychlejší jezdec David Janda se do 
Knína přiřítil za 33minut a 34 sekund, následo-

ván nekonečným proudem cyklistů. V těchto 
okamžicích se začal naplňovat náš sen, ukázat 
všem, že v Kníně milujeme sport. Fandící divá-
ci a davy závodníků zahráli na nervy projíždějí-
cím řidičům a náměstí se na pár desítek minut 
proměnilo v krásný sportovní svatostánek.  

Na závodníky však čekal ještě závěrečný díl 
jejich závodu, běžecká část s dnes již mezi vše-
mi proslulým a velmi oblíbeným výběhem ke 
hřbitovu. Zde prolétl nejrychlejší běžec a poz-
dější absolutní vítěz František Bulava za 13mi-
nut a 3 sekundy.  

První borec byl v cíli a ještě další hodinu 
dobíhali další a další závodníci, mezi poslední-
mi ti, kteří pomáhali zraněnému kamarádovi na 
Kozích Horách a jim ještě jednou díky za toto 
sportovní gesto. 

Na závěr tedy ještě jedno velké poděkování 
všem, kteří nám pomáhají s organizací celého 
závodu, letos to bylo cca 50 dobrovolníků, bez 
jejichž pomoci by nebylo možné náš závod po-
řádat. 

 
Kompletní výsledky závodu, naleznete na 

www.brdman.cz, fotografie na www.r55.cz. 
 
Doufám, že jsme udělali radost všem přízniv-

cům sportu, ať již závodícím, či přihlížejícím a 
těším se za rok na další setkání na novoknín-
ském náměstí. 

Novoknínský triatlon 2010 

Tomáš Havlíček  
pózuje 
s manželi 
Michálkovými - 
letošní přebornicí  
a přeborníkem  
Nového Knína. 



 

Zastupitelstvo obce na svém zasedání dne 
12. 7. 2010 jednalo zejména ve věci: 

 

► oznámení Úřadu regionální rady regionu 
soudržnosti Střední Čechy, že kontrolou 
zadávacího řízení na vnější objekty projek-
tu „Rekonstrukce stáje a stodoly na muze-
um historie Vltavy, muzeum balonového 
létání a informační centrum“ nebyly shledá-
ny žádné nedostatky, 

► žádosti Veroniky Černé o souhlas s užívá-
ním veřejného prostranství na pozemku 
parc.č. 413/1 v k.ú. Křeničná, část Živohošť 
pro stánkový prodej smíšeného zboží a ob-
čerstvení, 

► žádosti Jaromíra Čeledy o změnu osoby 
nájemce ze smlouvy o nájmu obecních po-
zemků v k.ú. Sejcká Lhota ve prospěch sy-
na Petra Čeledy a úpravu výpovědní lhůty 
na 5 let, 

► nabízených podmínek překlenovacího úvě-
rování od Komerční banky a České spořitel-
ny v rámci investiční akce na č.p. 14 
v Chotilsku, 

► návrhu na zpřístupnění WC u veřejného 
tábořiště na Živohošti pro veřejnost, 

► žádosti o souhlas s umístěním kabelového 
vedení elektrické přípojky nn a pilíře 
s rozvaděčem na pozemku parc.č. 156/1 
v k.ú. Křeničná, 

► žádosti spol. STAPI CZ, s.r.o. o vyjádření 
k PD „Novostavba ubytovacího zařízení a 
nástavba učeben Živohošť“ investora AGT, 
s.r.o. na pozemcích parc.č. 410/7, 407/8, 
407/15, st. 456 v k.ú. Křeničná, 
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► žádosti Martina Kalaše, Prostřední Lhota, o 
prodej pozemku parc.č. 1451/2, travní plocha 
o výměře 271 m2 v k.ú. Prostřední Lhota, 

► doručených nabídek o koupi obecních pozem-
ků v k.ú. Záborná Lhota ke zveřejněnému  
záměru prodeje č. 6, 

► posudku soudního znalce o výši nákladů účel-
ně vložených do zhodnocení nemovitosti č.p. 
14 v Chotilsku vestavbou bytové jednotky ve 
2. NP, 

► návrhu dodatku č. 1 k veřejnoprávní smlouvě 
ze dne 5.4.2005, kterou Obec Chotilsko pově-
řuje Město Dobříš k výkonu přenesené působ-
nosti v rozsahu zákona č. 200/1990 Sb. o pře-
stupcích, 

► Rozpočtového opatření č.4/2010, 
► přípravy voleb do zastupitelstva obce v roce 

2010 a návrhu jeho počtu 9-ti členů.  
           -taj- 

Šestým kolem pokračoval v sobotu 24. čer-
vence v Prostřední Lhotě 10. ročník Brdské 
ligy, soutěže dobrovolných hasičů v požárním 
sportu. V těsném souboji se zde muži Chotilska 
umístili na 4. místě, ženám po chybě umístění 
uniklo, což si vynahradily v neděli vítězstvím 
v 7. kole soutěže. Poděkování patří sportovcům 
z Prostřední Lhoty za zapůjčení fotbalového 
hřiště a také všem, kteří přípravu a průběh sou-
těže bezchybně zvládli.                 

 -SDH Chotilsko-  

Brdská liga 



 

V minulých dnech přijala obec pro svá dětská hřiště v Chotilsku a Prostřední Lhotě dodávku 
písku od Nadace ČEZ, za jejíž finanční podpory byla tato hřiště v minulém roce vybudována.  

Obec Chotilsko se tak stala jednou z 11 vybraných lokalit ve středních Čechách, kam směřovala 
část z celkem 100 tun písku, na kterém se v rámci turnaje 
Světové série v plážovém volejbale v areálu pražské Štvani-

ce proháněli v polo-
vině června nejlepší 
hráči světa.  
Patronka projektu 
Oranžová hřiště, rych-
lobruslařka Martina 
Sáblíková, ocenila 
jako dobrý nápad užití 
písku ze Štvanice na obnovu dětských a sportovních hřišť, 
kterých již bylo díky Nadaci ČEZ vytvořeno či zrekonstruo-
váno na 160. Díky tomu máme nyní krásná hřiště pro děti, 

kterým se dnešní skotačení může stát třeba i dobrým základem budoucího sportovního mistrovství. 
Původ poslední dodávky písku jako by to předznamenával.                                                          

Kam v srpnu ? 

1. srpna       Se zahájením již v sobotu 31. července se budou pod hotelem Atlantida na Živohošti 
prohánět plachetnice v soutěžním zápolení,  

7. srpna       Dětská sportovní olympiáda v areálu kempu na Živohošti opět přinese řadu skvělých 
výkonů, které si jistě zaslouží širokou diváckou podporu,  

21. srpna     V pořadí již 10. ročník Memoriálu generála Custera na Hněvšíně uchvátí pohledem na 
200 nádherných koní sedlaných uniformovanými Custerovými vojáky (vesměs neméně 
krásnými) a přiblížením životního stylu indiánů. (Sázky na vítěze u Little Bighornu se 
ani letos nepřijímají.), 

28. srpna     Chotilské posvícení ke dni vysvěcení kaple svatých archandělů Michaela, Rafaela a 
Gabriela zahájí mše svatá celebrovaná před touto kaplí. Příprava dalšího programu je 
v plném proudu. 

Dětská „Oranžová hřiště“ v trvalé péči      

Jednomu účelu hospodářské budovy u čp. 14 v Chotilsku dosloužily, jiný úděl jim obec připra-
vuje nákladem cca 20 mil.Kč, hrazeným z 80% Regionálním operačním programem NUTS II 
Střední Čechy.  

 
Budovy určené 

v budoucnu pro 
umístění muzej-
ních expozic, 
památníku prof. 
Františka Drtiny 
a informačního 
centra nepochyb-
ně již jen svým 
vzhledem zkrášlí chotilskou náves.  

 
 

Rekonstrukce hospodářských budov v Chotilsku 



 



 

 
 

če r v e n e c  2 0 1 0  

Mì s í č n í k  p r o  M o k r o v r a t y ,  
 P o u š t ì  a  o k o l í 

Na přípravě tohoto čísla se podíleli:  
Ing. Miloslav Feglar, Stanislava Ecklová a MUDr. Michal Macas, MBA - vedoucí redakční rady. 

Vážení spoluobčané, přinášíme Vám další číslo Mokrovratského zpravodaje.  Jménem  
redakční rady a zastupitelstva obce bychom Vám chtěli popřát klidný zbytek léta a co nejvíce 
pohody při Vašich dovolených. 

Informace k podzimním volbám 

         Potřebný počet podpisů na peticích pro volby do zastupitelstev obcí, 
         které se budou konat ve dnech 15. a 16. října 2010 
 

Nezávislý kandidát                                    26 podpisů 
Sdružení nezávislých kandidátů                46 podpisů 
 

Počet volených členů zastupitelstva obce             9 
 

Pověřený obecní úřad, plnící funkci registračního úřadu ve smyslu § 12 odst. 1 písm. a) zákona 
č. 491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev obcí, je Městský úřad Dobříš.  

Zprávy z OÚ Mokrovraty 
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Pohádkový les 

  se bude konat v neděli  22.8.2010 od 13.30 do 16.00 hodin v Libčicích. 
Začátek bude značen od rybníka a trasa je připravena pro 250 dětských účastníků.  

Cesta  je průjezdná s kočárkem. 
Parkování na návsi či u rybníka!!! 

 

O dobrovolné VSTUPNÉ Vás velmi ráda oloupí naše banda krvežíznivých loupežníků. 
Děti se mohou těšit na spoustu sladkostí a drobností od našich milých sponzorů. 
 Po cestě bude i občerstvení za pohádkové ceny. Novinka : SKÁKACÍ HRAD. 

Srdečně zveme všechny malé i velké. 
 

Našimi sponzory jsou: 
Město Nový Knín,  Dobrovolní hasiči Libčice, Obec Chotilsko, Myslivecký spolek - Libčice 

Drogerie TETA Nový Knín - Suchopárovi, Tabák Nový Knín - Janků I., 
Prodejna smíšeného zboží - Prostřední Lhota, Hospůdka na návsi- Hrubý T.,  

Ovoce-zelenina - Vaněk J., Pekárna u OULEHLŮ - Obermajer J.,  
Kosmetika AVON -Kolková J., Květinka – Matějčkovi, Myslivecký spolek Chotilsko -Čím 

Prodejna smíšeného zboží - p.Nechyba, Šárka a Jan Lexovi,  

Za zpřístupnění pozemků děkujeme panu Karlu Jarošovi st. a Městu Nový Knín 



 

VZDĚLÁVACÍ PROJEKTY REALIZOVANÉ 
Z PROSTŘEDKŮ EVROPSKÉ UNIE 
V ZÁKLADNÍ ŠKOLE NOVÝ KNÍN  

Základní škola Nový Knín patří mezi školy, které se aktivně zapojují v rámci zvyšování kvality 
své výchovně vzdělávací práce do přípravy a realizace vzdělávacích projektů, které je možno fi-
nancovat z prostředků fondů Evropské unie a státního rozpočtu České republiky. Vedení školy si 
uvědomuje, že není možno jen s nastavenou dlaní čekat na finance od zřizovatele, ale je třeba ini-
ciativně vyhledávat další možné zdroje pro zlepšování podmínek činnosti pro žáky i učitele v naší 
škole. 

1.12.2008 jsme zahájili projekt Environmentální prvek, který realizujeme společně se Základ-
ní školou Nečín a Základní školou Kamýk n.Vltavou. Cílem tohoto projektu je s využitím environ-
mentálních prvků vzdělávání zavádět ve větší míře moderní vyučovací metody do výuky 
s důrazem na mezipředmětové vazby, zvýšení aktivního podílu žáků na vlastním vzdělávání a vy-
tvoření internetového výukového materiálu, který aplikaci těchto metod usnadní. Pedagogické sbo-
ry škol jsou zároveň vzdělávány ve vybraných oblastech didaktiky a psychologie, mohou využívat 
pomoc podpůrného odborného týmu i nově získaných vyučovacích pomůcek a techniky (např. 
notebooky, barevná tiskárna, digitální fotoaparáty, dalekohledy, vizualizér, dataprojektor, mikro-
skopy, výukové programy, GPS, keramická pec, odborná literatura, aj.). Celkový rozpočet projek-
tu činí 6.576.900,- Kč, Základní škola Nový Knín čerpá poměrnou část, tj. cca 2.190.000,- Kč. 
Projekt bude ukončen k 31.1.2011 (více na www.mistoprozivot.cz). 

Projekt Rozvoj programů pro žáky se vzdělávacími potřebami byl odstartován k 1.1.2009. 
Na projektu se podílíme společně s dalšími pěti školami Středočeského kraje. Cílem tohoto projek-
tu je rozvinout a zdokonalit na partnerských školách metody práce se žáky se speciálními vzdělá-
vacími potřebami, včetně žáků nadaných, a vytvořit lepší podmínky pro individuální rozvoj těchto 
žáků. Během projektu se kromě vlastní práce s žáky během speciálně připravených hodin i dvou 
týdenních vzdělávacích pobytů (žáci mají vše zdarma) pedagogové seznamují s novými metodami 
práce, předávají si zkušenosti při metodických setkáních a školy mohou též čerpat finance na vy-
bavení didaktickou technikou (notebooky, interaktivní tabule, výukové programy,aj.) pro kvalit-
nější podmínky výuky. Celkový rozpočet projektu je 6.972.655,- Kč, Základní škola Nový Knín 
čerpá poměrnou část, tj. cca 1.160.000,- Kč. Projekt bude ukončen k 31.12.2011. 

V současné době vedení školy připravuje podklady pro projekt, který je pracovně nazýván Pení-
ze do škol. V rámci tohoto projektu by naše škola měla získat cca 1.200.000,- Kč.  

 

                                                                                PaedDr. Miloš Petřík, ředitel školy  

Okénko ze školství 
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MICHAL VÁŇA DVOJNÁSOBNÝM VICEMISTREM EVROPY  
Letos v červnu se 
v Kladně konalo Mistrov-
ství Evropy ve sportov-
ním aerobiku. Vynikající-
ho úspěchu dosáhl žák 
sedmé třídy naší školy 
Michal Váňa z Libčic, 
který získal v kategorii 
Kadet jednotlivců stříbr-
nou medaili a stejného 
úspěchu se mu podařilo 
dosáhnout i v kategorii  
Kadet mix s partnerkou. 
GRATULUJEME !     

               
(mp)       
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"...jak zakázali psát a zakázali zpívat..." 

„...Byl hrozný tento stát, když musel jsi se dívat, 
jak zakázali psát a zakázali zpívat, 
a bylo jim to málo – poručili dětem 

modlit se, jak si přálo Veličenstvo Kat...“ 
Karel Kryl 

 
Vládnoucí režimy nebývají příliš nadšené, pokud se mezi lidmi šíří informace či názory těmto 

režimům nepohodlné. To platí pro všechny režimy bez rozdílu (ostatně nejen pro režimy – myslím, 
že všichni o sobě víme něco, k čemu se jen neradi přiznáváme). Odlišná je jen intenzita té nevole a 
metody, jakými se snaží šíření nepohodlných myšlenek ztížit. Například před rokem 1989 byly 
možnosti šíření informací velmi omezené, pod kontrolou byl přístup i k tak primitivní technice, 
jako byl cyklostyl – a kdo si pamatuje, co to vlastně bylo?  

Rovněž vlastníkem kopírky se soukromník aspoň oficiálně stát nemohl. Některé organizace 
(například výrobní družstvo Fotografia Praha) poskytovaly služby veřejnosti, ale ty jednak nebyly 
nejlevnější (kopie jedné strany A4 vyšla na 1,40 Kčs, což vynikne zejména v porovnání s tím, že 
noviny tehdy stávaly ve všední den padesátník, v sobotu pak korunu), jednak se některé osoby 
mohly projevit jako řádně bdělé a dávat zatraceně dobrý pozor, co kdo přináší ke kopírování. 

A tak mohu dát k dobru dvě vzpomínky z oněch dob, přesněji ze začátku roku 1989.  
Tehdy jsem se poprvé rozhodl přispět do trampské literární soutěže zvané Trapsavec. Jedním 

z příspěvků byla asi jednostránková povídka. Jenže do soutěže ji bylo potřeba poslat v devíti kopi-
ích. Sedl jsem tedy k mechanickému psacímu stroji značky Consul, založil několik průklepáků 
proložených kopíráky a nadatloval první várku. A pak mě napadlo nechat si to zkopírovat. Zeptal 
jsem se jednoho tehdejšího kamaráda a on mi doporučil provozovnu v pražské Jilské ulici. Když 
jsem tam přinesl svůj elaborát, paní, která stroj obsluhovala, se do toho dlouze zahleděla, pak do-
konce odešla kamsi do kanceláře, načež mi to vrátila, prý že litují, ale tohle okopírovat nemohou.  

Ta povídka vyprávěla o trampovi Honzovi, který byl pozván na potlach do Němec a tam pro 
svou bezmeznou slušnost a úctu k trampským tradicím nešťastnou náhodou uhořel. Ta provozovna 
patřila Mezinárodní organizaci novinářů, kde tehdy šéfoval syn Miloše Jakeše, tehdejšího generál-
ního tajemníka ÚV KSČ. A v Praze krátce předtím skončil Palachův týden. To, že ten veleslušný 
tramp Honza se nejmenoval Palach, nýbrž Hus, nebylo podstatné. A tak jsem se vrátil k psacímu 
stroji značky Consul a nadatloval i zbylé potřebné kopie. 

Příznivěji dopadl jiný pokus. Týdeník Litěraturnaja Gazeta (Литературная Газета, tj. česky 
Literární noviny) tehdy uveřejnil ruský překlad Všeobecné deklarace lidských práv a já se rozhodl 
pořídit několik kopií. Ve výrobním družstvu Fotografia nebyli tak bdělí jako v Mezinárodní orga-
nizaci novinářů, nehledě na to, že cenzurovat sovětský tisk by tehdy bylo poněkud trapné. Bdělost 
tentokrát projevil jeden ze zákazníků čekajících v téže frontě. Chvíli zíral, co držím v ruce, a pak 
se pro jistotu ještě zeptal, jestli je to opravdu to, co si myslí, že to je. A pak řekl, že by nějakou 
kopii ode mě koupil. Zaplatil mi za ni dvě koruny a ani nechtěl těch šedesát haléřů nazpět. Pravdou 
je, že jsem mu je příliš razantně nevnucoval, a zde pokorně přiznávám, že jsem tento téměř bez-
pracný zisk nepřiznal ke zdanění. Asi měsíc (nebo dva?) poté se „pochlapilo“ i nakladatelství Me-
lantrich (patřící tehdejší Československé straně socialistické) a Všeobecná deklarace lidských práv 
byla konečně k mání i v češtině. 

 
Doba se změnila a svoboda projevu už je mnohem širší. Přesto se občas chybička vloudí.  
Někdy kolem roku 1994 nazpíval Jan Vodňanský lehce ironickou písničku Všichni chtějí do 

NATA („...i ta kočka chlupatá / mňouká, že chce do NATA...“). Ta párkrát zazněla v rádiu, jenže 
pak si „nahoře“ uvědomili, že „my“ do toho paktu „fakt chceme“ (ač většina obyvatel si myslela 
něco jiného), dotyčná píseň byla nedoporučena k vysílání a z éteru opravdu zmizela1. Že rovněž ne 
všechny písně Karla Kryla je možné slyšet v rádiu, je snad zbytečné připomínat. 

Jistě, v dnešní době máme Internet. Jenže i zde existují pokusy o – řekněme – regulaci. Nejčas-
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těji jsou ospravedlňovány dětskou pornografií a porušováním autorských práv.  
A tak například Telefónica O2 blokuje přístup na weby, které se ocitly „na indexu“ nikoli státu, 

nýbrž britské organizace Internet Watch Foundation – a dokonce si dala do podmínek právo bloko-
vat prakticky cokoli, co se jí zamane, protože výraz „obsah odporující dobrým mravům“ si může 
každý vykládat, jak se mu to právě hodí2. V jednu dobu se tak mezi blokovanými stránkami ocitla i 
některá hesla na Wikipedii.  

Další oblíbenou záminkou pak jsou autorská práva. O tom, že jejich ochránci pracují s opravdo-
vým nasazením, svědčí zhruba dva roky starý případ z USA. Po varování tam byl pro porušování 
autorských práv odstraněn web americké nezávislé nahrávací společnosti Quote Unquote Records. 
Jelikož na něm byly jen nahrávky z produkce uvedené společnosti (dokonce šlo o autorské nahráv-
ky majitele firmy3), jde asi o první případ, kdy byl někdo postižen pro porušení svého vlastního 
copyrightu.4 Zda firma nakonec změnila poskytovatele webhostingu nebo to vyřešila jinak, není 
známo, ale nyní je web http://www.quoteunquoterecords.com opět v provozu. 

Ve Francii už je možno odpojit od Internetu nejen toho, kdo soubory chráněné na web umísťuje, 
ale i toho, kdo je stahuje. Z toho ovšem lze vyvodit mimo jiné i to, že uživatelé Internetu jsou špic-
lováni. 

A kdo ví, jak se situace vyvine v dalších letech. V bruselských kuloárech se totiž pokoutně při-
pravuje smlouva ACTA, která by měla – prý – zpřesnit autorské právo v EU, avšak už to, že vše 
probíhá víceméně „za zavřenými dveřmi“, mnoho dobrého nevěstí.5 Nestanou se nakonec špiclo-
vání a cenzura, které si zatím zavádějí jen některé iniciativní státy, povinnou normou EU? 

 
 

1)  O případu psal například Jakub Polák v časopise A -kontra v dvojčísle 1-2/1995 na straně 12 
2)  Zdroj: http://www.pooh.cz/webdesign/tag.asp?tag=IWF  
3)  Poskytovatel hostingu požadoval od firmy potvrzení od Amerického úřadu pro autorská práva (U.S. Copy-

right Office); to však nebylo možné splnit, protože firma zde neměla svá díla zaregistrována, nýbrž šířila je 
pod svobodnou licencí Creative Commons (http://www.creativecommons.org, http://www.
creativecommons.cz). 

4)  Zdroj a podrobnosti (v angličtině): http://www.pcmag.com/article2/0,2817,2333006,00.asp  
5)  Zájemce o podrobnosti mohu odkázat na server http://www.kinderporno.cz (dětské porno na něm pochopi-

telně není, jinak by jeho tvůrci dávno dleli ve státním zaopatření), případně na web České pirátské strany. 

 

Pak je to proto, že Český telekomunikační úřad svým rozhodnutím ze dne 22.7.2010 odebral 
společnosti Czech Digital Group a.s. individuální oprávnění k využívání K46 pro Prahu a střední 
Čechy. V praxi to znamená ukončení vysílání na tomto kanálu ze všech tří vysílačů - Strahov, Lád-
ví a Zelený Pruh.  
 

Co se na K46 pro Prahu a střední Čechy vysílalo: 
TV Noe, Prima HD, Z1, Public TV a Rádio Proglas. 

 
Jak přijímat programy Z1, Public TV a Rádio Proglas ze sítě 3? 

Tyto stanice jsou součástí vysílání sítě 3 společnosti Czech Digital Group pro Prahu a střední Če-
chy na K59. Je proto nutné svůj set top box či televizor přeladit na nové parametry, případně 
rozšířit přijímací zařízení (týká se některých společných antén) o K59, který je poměrně nový proti 
původní K46. 
 
Vysílání TV Noe a Prima HD (test) bylo (od 23.7.2010) pro Prahu a střední Čechy v rámci DVB-T 
ukončeno. 

-MB- 
P.S.   Po Óčku je TV Noe již druhá stanice, která přestala být na DVB-T dostupná. 

Nehraje Vám Public TV, TV Noe a Z1 ? 

Miloš Hlávka 
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